
Rada Miasta Lubartów

Protokół nr XVI/2020

XVI Sesja w dniu 31 stycznia 2020 r.
Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 21 :07 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Jacek Bednarski
2. Robert Szczepan Błaszczak
3. Teodor Czubacki
4. Ewa Grabek
5. Grzegorz Benedykt Gregorowicz
6. Grzegorz Piotr Jaworski
7. Maria Kozak
8. Tomasz Krówczyński
9. Piotr Kusyk
10. Anna Kuszner
11. Renata Urszula Mazur
12. Elżbieta Monika Mizio
13. Beata Pasikowska
14. Marek Adam Polichańczuk
15. Wiesława Romańska-Serwin
16. Grzegorz Piotr Siwek
17. Jan Stanisław Ściseł
18. Jacek Tomasz Tchórz
19. Jacek Mikołaj Tomasiak
20. Andrzej Wojciech Zieliński
21. Krzysztof Adam Żyśko

1. Otwarcie sesji.

Otwarcia obrad XVI sesji Rady Miasta Lubartów dokonał Przewodniczący Rady Miasta Pan
Grzegorz Benedykt Gregorowicz. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności, powitał
zebranych, przybyłych gości, Pana Mecenasa, media, po czym przystąpił do realizacji
następnego punktu porządku obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Głos w tym punkcie zabrał Przewodniczący Rady. W swojej wypowiedzi zaznaczył, że
zaproponowany porządek obrad został przesłany radnym w materiałach wraz
z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję, po czym zwrócił się do nich z zapytaniem, czy mają do
niego uwagi. Uwagi do porządku wnieśli Burmistrz Miasta Lubartów Krzysztof Paśnik oraz
radny Teodor Czubacki.

l) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (00:01 :02)
2) Radny TEODOR CZUBACKI (00:02:36)
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Przyjęty porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

a) przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie,
b) przystąpienia Gminy Miasto Lubartów do realizacj i Programu "Asystent

osobisty osoby niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020,
c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki nr 1010/1,

położonej przy ul. Wandy Śliwiny w Lubartowie, w obrębie 7 - Śródmieście, z
dotychczasowym dzierżawcą, na czas oznaczony do 3 lat,

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek gruntu nr 135, nr 136
i nr 137, położonych w pobliżu ul. Bolesława Mucharskiego w Lubartowie, w
obrębie 5 - Nadrzeczna, na czas oznaczony do 10 lat,

e) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020,

t) przystąpienia do Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Powiatu Lubartowskiego,
g) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Lubartów w roku

szkolnym 2019/2020,
h) ustalenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli

oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych
przez Miasto Lubartów,

i) zmian w wieloletniej prognozie finansowej,
j) zmian w budżecie na 2020 rok,
k) wskazania przedstawicieli do Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego.
l) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Lublinie skargi

Prokuratora Rejonowego w Lubartowie wraz z odpowiedzią na skargę.
5. Informacja Burmistrza o złożonych zapytaniach i interpelacjach radnych oraz

udzielonych na nie odpowiedziach.
6. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za 2019 r.
7. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta Lubartów.
8. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty.
9. Zamknięcie obrad.

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

1) p.o. Dyrektora SPZOZ SYLWIA DOMAGAŁA (00:07:08)
2) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (00:31: 16)

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach:

a) przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonała p.o. Dyrektora MOPS Pani MARZENA JEDUT (00:34:25)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii
na temat przedmiotowego projektu uchwały.
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Komisja Spraw Społecznych
zaopiniowała pozytywnie.

Porządku Publicznego przedmiotowy projekt uchwały

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie,

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O,NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk, Anna
Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Wiesława
Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Jacek
Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Maria Kozak

NIEOBECNI (1)
Marek Adam Polichańczuk

Uchwała nr XVI/13112020

b) przystąpienia Gminy Miasto Lubartów do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby
niepełnosprawnej " - edycj a 2019-2020,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonała p.o. Dyrektora MOPS Pani MARZENA JEDUT (00:39:40)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii
na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radny TEODOR CZUBACKI (00:43:21)
2) Radna RENATA MAZUR (00:45:08)
3) p.o. Dyrektora MOPS MARZENA JEDUT (00:50:00)
4) Radna RENATA MAZUR (00:53:51)
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5) PRZEWODNICZĄCY RADY (00:57:00)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
przystąpienia Gminy Miasto Lubartów do realizacji Programu "Asystent osobisty osoby
niepełnosprawnej" - edycja 2019-2020,

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,BRAK GŁOSU: O,NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Wiesława Romańska-
Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj
Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (2)
Beata Pasikowska, Marek Adam Polichańczuk

Uchwała nr XVI/132/2020

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki nr 101011, położonej przy
ul. Wandy Śliwiny w Lubartowie, w obrębie 7 - Śródmieście, z dotychczasowym dzierżawcą,
na czas oznaczony do 3 lat,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Nieruchomości, Planowania Przestrzennego
i Rolnictwa Pan RADOSŁAW KICIŃSKI (01 :00:07)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa o przedstawienie
opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Planowania Przestrzennego i Budownictwa przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy działki nr 101011, położonej przy ul.
Wandy Śliwiny w Lubartowie, w obrębie 7 - Śródmieście, z dotychczasowym dzierżawcą, na
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czas oznaczony do 3 lat,

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz
Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Marek Adam Polichańczuk

Uchwala nr XVI/133/2020

d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek gruntu nr 135, nr 136 i nr 137,
położonych w pobliżu ul. Bolesława Mucharskiego w Lubartowie, w obrębie 5 - Nadrzeczna,
na czas oznaczony do 10 lat,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.

Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Nieruchomości, Planowania Przestrzennego
i Rolnictwa Pan RADOSŁAW KICIŃSKI (01 :03:05)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Planowania Przestrzennego i Budownictwa o przedstawienie
opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Planowania Przestrzennego i Budownictwa przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (01 :04:46)
2) Naczelnik RADOSŁAW KICIŃSKI (01 :05:43)
3) Radny TEODOR CZUBACKI (01 :06:38)
4) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (01 :07:08)
5) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (01 :08:27)
6) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (01:10:20)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.
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Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek gruntu nr 135, nr 136 i nr 137,
położonych w pobliżu ul. Bolesława Mucharskiego w Lubartowie, w obrębie 5 - Nadrzeczna,
na czas oznaczony do 10 lat,

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk, Anna
Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Wiesława
Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Jacek
Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Maria Kozak

NIEOBECNI (1)
Marek Adam Polichańczuk

Uchwała nr XVI/134/2020

e) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii Pan WALDEMAR KIJEK (01 :12:13)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego o przedstawienie opinii
na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Spraw Społecznych i Porządku Publicznego przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radna BEATA PASIKOWSKA (01 :24:04)
2) Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI (01:25:43)
3) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (O1:41 :43)
4) Radny TEODOR CZUBACKI (01 :46:38)
5) Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI (01:51:10)
6) Radny GRZEGORZ JAWORSKI (01 :54:42)
7) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (01 :55:37)
8) Pełnomocnik Burmistrza ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii

WALDEMAR KIJEK (01 :58:21)
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9) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (02:04: 15)
10) Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (02:06:52)
11) Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI (02:10:57)
12) Radny GRZEGORZ JAWORSKI (02:13:07)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020,

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (18)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech
Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesława Romańska-Serwin, Jacek Mikołaj Tomasiak

NIEOBECNI (1)
Grzegorz Piotr Siwek

Uchwała nr XVI/135/2020

Następnie Przewodniczący Rady zarządził 15 minut przerwy.

Po wznowieniu obrad.

t) przystąpienia do Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Powiatu Lubartowskiego,

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Sportu Komunikacji
Społecznej Pan ARTUR KUŚMIERZAK (02:34:05)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Inicjatyw Gospodarczych o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Budżetowa i Inicjatyw Gospodarczych przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie.
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W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (02:37:19)
2) Naczelnik ARTUR KUŚMIERZAK (02:39:14)
3) Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (02:42:06)
4) PRZEWODNICZĄCY RADY (02:45:15)
5) Naczelnik ARTUR KUŚMIERZAK (02:48:41)
6) Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (02:50: 19)
7) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (02:53:08)
8) Radna BEATA PASIKOWSKA (02:56:00)
9) Naczelnik ARTUR KUŚMIERZAK (02:57:35)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
przystąpienia do Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Powiatu Lubartowskiego

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O,NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz
Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesława Romańska-Serwin, Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwała nr XVI/136/2020

g) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Lubartów w roku szkolnym
2019/2020

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Oświaty Pan STANISŁAW JEDNOUS
(03:00:33)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie.
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W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radny TEODOR CZUBACKI (03:01 :55)
2) Naczelnik STANISŁAW JEDNOUS (03:02:39)

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum,
a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Lubartów w roku szkolnym
2019/2020,

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O,BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:

ZA (21)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Jacek Mikołaj Tomasiak, Andrzej Wojciech
Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

Uchwała nr XVI/137/2020

h) ustalenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Lubartów

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Naczelnik Wydziału Oświaty Pan STANISŁAW JEDNOUS
(03:04:36)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji przedmiotowy projekt uchwały zaopiniowała
pozytywnie.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (03:09:18)
2) Radny PIOTR KUSYK (03:10:57)
3) Radna BEATA PASIKOWSKA (03:11:57)
4) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (03:14:34)
5) Radny GRZEGORZ SIWEK (03:23:43)
6) Radny PIOTR KUSYK (03:28:45)
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7) Radny JACEK MIKOŁAJ TOMASIAK (03:30:12)
8) Radny MAREK POLICHAŃCZUK (03:35:06)
9) PRZEWODNICZĄCY RADY (03:43:00)
10) Radny TEODOR CZUBACKI (03:55:27)
11) Radna BEATA PASIKOWSKA (03:59:55)
12) Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI (04:02:07)
13) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (04:04:37)
14) Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (04:09:33)
15) Radna WIESŁAWA ROMAŃSKA-SERWIN (04: 14:47)

Radna Wiesława Romańska - Serwin złożyła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.
W głosowaniu 15 głosami "za" i 5 głosami "przeciw" wniosek formalny został przyjęty.

Następnie Przewodniczący Rady przeszedł do procedury głosowania wniosków oraz
przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z
pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto wstrzymał się od głosu.

Glosowano wniosek radnego Piotra Kusyka w sprawie:
dodania w § 1 pkt 4 po słowie "podatkowych" sformułowania: "przynajmniej jednego
z rodziców lub opiekunów prawnych."

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (17)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Grzegorz Benedykt
Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr Kusyk,
Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska, Marek
Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jacek Tomasz
Tchórz, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ewa Grabek, Jan Stanisław Ściseł, Andrzej Wojciech Zieliński

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Glosowano wniosek radnego Andrzeja Zielińskiego w sprawie:
zmiany tytułu uchwały na: "w sprawie ustalenia kryteriów na drugim etapie postępowania
rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych prowadzonych przez Miasto Lubartów" oraz zmiany zapisu § 1 poprzez
wstawienia po słowie: "kryteria" sformułowania " na drugim etapie postępowania
rekrutacyj nego"

Wyniki glosowania
ZA: 6, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (6)
Ewa Grabek , Anna Kuszner, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Andrzej Wojciech Zieliński

PRZECIW (11)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Grzegorz Benedykt
Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Renata Urszula
Mazur, Marek Adam Polichańczuk, Jacek Tomasz Tchórz, Krzysztof Adam Żyśko

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Piotr Kusyk, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Głosowano wniosek w sprawie:
wniosku Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Lubartów o wykreślenie
w § 1 pkt. 5.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (8)
Robert Szczepan Błaszczak, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Elżbieta Monika Mizio,
Beata Pasikowska, Marek Adam Polichańczuk, Grzegorz Piotr Siwek, Krzysztof Adam Żyśko

PRZECIW (11)
Jacek Bednarski, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz Benedykt Gregorowicz, Grzegorz
Piotr Jaworski, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Wiesława Romańska-Serwin, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Piotr Kusyk

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Głosowano w sprawie:
ustalenia kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnych do publicznych przedszkoli oraz
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Lubartów,

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:

ZA (15)
Jacek Bednarski, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz Benedykt Gregorowicz, Grzegorz
Piotr Jaworski, Maria Kozak, Piotr Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta
Monika Mizio, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan Stanisław Ściseł,
Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński

PRZECIW (3)
Tomasz Krówczyński, Beata Pasikowska, Marek Adam Polichańczuk

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Robert Szczepan Błaszczak, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwała nr XVI/138/2020

i) zmian w wieloletniej prognozie finansowej
oraz
j) zmian w budżecie na 2020 rok

Wnioskodawcą projektów był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia w sposób łączny dokonała Skarbnik Miasta Lubartów Pani Lucyna BISKUP
(04:32:04)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Budżetowej i Inicjatyw Gospodarczych o przedstawienie opinii na
temat przedmiotowych projektów uchwał.

Komisja Budżetowa i Inicjatyw Gospodarczych przedmiotowe projekty uchwał zaopiniowała
pozytywnie.

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowych projektów uchwał. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Głosowano w sprawie:
zmian w wieloletniej prognozie finansowej,

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwała nr XVI/139/2020

Głosowano w sprawie:
zmian w budżecie na 2020 rok,.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek , Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwała nr XVI/140/2020

k) wskazania przedstawicieli do Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego.

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Sekretarz Miasta Lubartów Pan TOMASZ SZOŁ TEK (04:38:22)

Żadna Komisja nie opiniowała powyższego projektu uchwały.

W otwartej dyskusji udział wzięli:

1) PRZEWODNICZĄCY RADY (04:39:13)
2) Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI (04:42:32)
3) Naczelnik MAGDALENA URBAŚ (04:43:50)
4) PRZEWODNICZĄCY RADY (04:44:42)

Radna Renata Mazur zgłosiła kandydaturę Radnego Grzegorza Gregorowicza.
Radny Piotr Kusyk zgłosił kandydaturę Radnego Krzysztofa Żyśki.
Radny Andrzej Zieliński zgłosił kandydaturę Radnej Anny Kuszner.
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do składu osobowego Zespołu
ds. Budżetu Obywatelskiego.

Więcej głosów w otwartej dyskusji nie było, Przewodniczący Rady przeszedł zatem do
procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały oraz zasad głosowania. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu

Glosowano w sprawie:
przyjęcia Zasad głosowania w sprawie wyboru trzech kandydatów na przedstawicieli do
Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Glosowano w sprawie:
wskazania przedstawicieli do Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (19)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwała nr XVI/14112020
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l) przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Lublinie skargi Prokuratora
Rejonowego w Lubartowie wraz z odpowiedzią na skargę.

Wnioskodawcą projektu był Burmistrz Miasta Lubartów.
Wprowadzenia dokonał Zastępca Burmistrza JAKUB WRÓBLEWSKI (04:49:35)

Przed otwarciem dyskusji w tym punkcie porządku obrad, Przewodniczący Rady poprosił
Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska
o przedstawienie opinii na temat przedmiotowego projektu uchwały.

Komisja Infrastruktury Technicznej i Ochrony Środowiska przedmiotowy projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie.

Wobec braku woli zabrania głosu w dyskusji Przewodniczący Rady zamknął dyskusję
i przeszedł do procedury głosowania przedmiotowego projektu uchwały. Zarządził
sprawdzenie quorum, a następnie zwrócił się z pytaniami, kto jest za, kto przeciw, a kto
wstrzymał się od głosu.

Glosowano w sprawie:
przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Lublinie skargi Prokuratora
Rejonowego w Lubartowie wraz z odpowiedzią na skargę.

Wyniki glosowania
ZA: 20, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:

ZA (20)
Jacek Bednarski, Robert Szczepan Błaszczak, Teodor Czubacki, Ewa Grabek, Grzegorz
Benedykt Gregorowicz, Grzegorz Piotr Jaworski, Maria Kozak, Tomasz Krówczyński, Piotr
Kusyk, Anna Kuszner, Renata Urszula Mazur, Elżbieta Monika Mizio, Beata Pasikowska,
Marek Adam Polichańczuk, Wiesława Romańska-Serwin, Grzegorz Piotr Siwek, Jan
Stanisław Ściseł, Jacek Tomasz Tchórz, Andrzej Wojciech Zieliński, Krzysztof Adam Żyśko

NIEOBECNI (1)
Jacek Mikołaj Tomasiak

Uchwala nr XV1/142/2020

5. Informacja Burmistrza o złożonych zapytaniach i interpelacjach radnych oraz udzielonych
na nie odpowiedziach.

Głos w tym punkcie zabrał Burmistrz Miasta KRZYSZTOF PAŚNIK (04:52:43)

6. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za 2019 r.

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta za 2019 r. przedstawił radny
TEODOR CZUBACKI (04:53:26)
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7. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta Lubartów.

Radnym przedłożony został protokół z XIV sesji Rady Miasta Lubartów z 26 listopada 2019
roku. Uwag do protokołu nie zgłoszono. W głosowaniu protokół został przyjęty 20 gł. za,
O gł. przeciw, O gł. wstrzym. się

8. Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty.

Głos w tym punkcie zabrał Radny GRZEGORZ SIWEK
Szanowni Państwo, ja mam tylko jeden wniosek, aby zaznaczyć w protokole sytuację taką, że
pomyliłem się podczas głosowania dotyczącego kryteriów przyjęcia dzieci do przedszkola.
Dlatego, że był bardzo napięty chaos, jestem przeciwny tej uchwale, która jest uchwałą
dyskryminacyjną w całej rozpiętości, dlatego chciałbym, żeby to wybrzmiało. Jeszcze mam
taki wolny wniosek, na drugi raz jeżeli będzie chaos, prosimy czytać całe tytuły projektów
uchwał. Dziękuję bardzo.

Radna RENATA MAZUR
Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Wysoka Rado, ja składam wniosek
w imieniu mieszkańców, konkretnie osiedla Garbarskiego, ul. Wierzbowej i w swoim. Jestem
osobą, która raczej porusza się pieszo, ewentualnie środkami komunikacji miejskiej, mamy
ładne nowe przystanki i chodzi mi głównie o to, nie sprawdzam całego miasta i nowych
przystanków. Natomiast przy rondzie przy ul. Batalionów Chłopskich, tam przy moście
naprzeciwko powiem starego szpitala teraz tam będzie dom kultury, są ładne nowe
przystanki, natomiast zlikwidowano całkowicie kosze na śmieci. Kosze na śmieci są na
niektórych przystankach, natomiast na tych nie ma. Mieszkańcy się skarżą, że nie ma gdzie
wyrzucić biletu, chusteczki, butelki, więc bardzo proszę, żeby jednak na tych przystankach,
gdzie nie ma znalazły się kosze na śmieci. Dziękuję.

Radna MARIA KOZAK
Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo, ja chciałam w imieniu Klubu
PiS-u zgłosić wniosek, żeby jeżeli jest to możliwe, część funduszy ... mamy takie
przedsięwzięcie "Czyste Powietrze" w Lubartowie i jest tam przeznaczone 100 tys. zł na
wymianę pieców i jeśli byłoby to możliwe jeszcze w tym roku zwiększyć tę pulę albo
przynajmniej na drugi rok. Zaczyna się ten projekt cieszyć powodzeniem, coraz więcej ludzi
jest chętnych do wymiany pieców, kolejka już jest duża, nie chcę tutaj strzelać, ale chyba 140
osób czeka w kolejce. Może się mylę, bo się tutaj nie dopytałam Pana Turowskiego, jakoś go
dzisiaj nie widziałam. Natomiast jeżeli byłoby to możliwe, żebyśmy nad tym popracowali i po
prostu to przemawia do ludzi, ludzie chcą z tego skorzystać. Dziękuję.

Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI
Panowie Burmistrzowie, Panowie Naczelnicy, taka mała prośba, sugestia, bo to nawet trudno
nazwać wnioskiem, bo zdaje sobie sprawę z trudności przedsięwzięcia. Spróbujmy wspólnie
znaleźć jakąś dodatkową formę dotarcia z informacją, dowolną informacją typu
zawiadomienie o konsultacjach społecznych, to o czym dzisiaj Pani Dyrektor MOPS-u
mówiła i moja koleżanka Pani Renata Mazur. Właśnie o wielu rzeczach, o wielu programach
ludzie nie wiedzą, bo albo nie korzystają z internetu, już nie mówię o wchodzeniu na stronę
Urzędu Miasta, do niektórych nie dociera "Lubartowiak", do mnie wreszcie zaczął docierać
"Lubartowiak", przez dłuższy czas nie docierał na nasze osiedle "Lubartowiak". Także może
spróbujmy wymyśleć jakieś inne, ja w tej chwili nie mam pojęcia jakie medium moglibyśmy
wykorzystać, kiedyś za wczesnego PRL-u były szczekaczki na słupach. Mówię spróbujmy
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zastanowić się, czy istnieje jakaś dodatkowe medium, które moglibyśmy wykorzystać, żeby
dotrzeć z informacją do jak naj szerszej grupy ludzi. Dziękuję.

Radna WIESŁAWA ROMAŃSKA-SERWIN
Składam wniosek o chęć uczestnictwa jako członek w Komisji Rewizyjnej, z tego powodu, że
jest jedno wolne miejsce, a nadmieniam, że jestem tylko w jednej Komisji.

Innych wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu
porządku obrad XVI sesji Rady Miasta Lubartów

9. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady o godz. 21 :07 zamknął obrady XVI
sesji Rady Miasta Lubartów.

Przygotował(a): M~

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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